

MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, MARCH 28, 1983
(196)

[Text]

The Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 8:03 o'clock p.m., this day, the Vice-Chairman, Mr. Peterson, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Blenkarn, Duclos, Fisher, MacLaren, Peterson, Riis and Stevens.

Alternates present: Messrs. Bloomfield, Hopkins, and Mazankowski.

Other Members present: Messrs. Bossy and Hudecki.

Witness: From the Bank of Canada: Mr. G.J. Bouey, Governor.

Pursuant to Standing Order 46(4) the Committee commenced consideration of the Report of the Governor of the Bank of Canada and Statement of Accounts for the year 1982, pursuant to subsection 26(3) of the Bank of Canada Act, Chapter B-2, R.S.C., 1970, as amended.—Sessional Paper No. 321-1/65C. (*Deemed referred on Friday, March 18, 1983*).

The witness made a statement and answered questions.

At 10:05 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE LUNDI 28 MARS 1983
(196)

[Traduction]

Le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques se réunit aujourd'hui à 20h03 sous la présidence de M. Peterson (vice-président).

Membres du Comité présents: MM. Blenkarn, Duclos, Fisher, MacLaren, Peterson, Riis et Stevens.

Substituts présents: MM. Bloomfield, Hopkins et Mazankowski.

Autres députés présents: MM. Bossy et Hudecki.

Témoin: De la Banque du Canada: M. G.J. Bouey, gouverneur.

Conformément aux dispositions de l'article 46(4) du Règlement, le Comité entreprend l'étude du rapport du gouverneur de la Banque du Canada et du relevé de compte, pour l'année 1982, conformément à l'article 26(3) de la Loi sur la Banque du Canada, telle que modifiée, chapitre B-2, S.R.C., 1970.—Document parlementaire numéro 321/1/65C. (*Document réputé déféré le vendredi 18 mars 1983*).

Le témoin fait une déclaration et répond aux questions.

A 22h05, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Richard Rumas

Clerk of the Committee